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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
 

Datum: 28. februarja 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 27. februarja 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 
Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Simon Erjavec, Andrej Jevnikar,  

mag. Gregor Kaplan (odšel ob 18.04 uri), Franci Kepa (odšel ob 18.08 uri), 
dr. Jože Korbar, Leon Lobe, Branko Longar (prišel ob 16.05 uri), Ana 
Moder, Franci Ostanek, Blaž Ovnik, Nada Pepelnak, Miha Sever, Špela 
Smuk, Nino Zajc in Silvo Zupančič 

  

Odsotni člani:  Tanja Cesar in  Mateja Povhe – opravičeno, Matija Hočevar 
  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janko Zakrajšek, vodja odd. za 

okolje, prostor in infrastrukturo, Žiga Zaplotnik, vodja odd. za družbene 
in gospodarske dejavnosti, mag. Klavdija Tahan, pravnica, Andreja 
Perc, zapisnikarica 

• Štefanija Gliha, predsednica KS Veliki Gaber 
• Brigita Železnik, vodja Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 

dolina – Medobčinski inšpektorat in redarstvo (prišla ob 16.20 uri, k 
14. in 15. točki) 

• Blaž Pavlin, predsednik Nadzornega odbora Občine Trebnje v 
mandatu 2014-2018 (prišel ob 17.03 uri, k 18. točki) 

• Rok Nose, Dolenjski list  
 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel z 3. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je bilo 
na seji prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
Občinski svet Občine Trebnje je tokrat štel 20 članic in članov, ker je članici, ge. Vidi Šušterčič, 
prenehal mandat.  
 
Župan je člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s predlaganega 
dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji predlagani  
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DNEVNI RED:  
1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 

dne 19. 12. 2018  
2. Nezdružljivost opravljanja funkcije članice Občinskega sveta Občine Trebnje z 

delom v občinski upravi 
3. Predlog Uredniškega sveta Glasila občanov za imenovanje odgovorne urednice 

Glasila občanov Občine Trebnje 
4. Imenovanje Občinske volilne komisije Občine Trebnje 
5. Imenovanje Posebne občinske volilne komisije Občine Trebnje 
6. Imenovanje članov Posebnega delovnega telesa za spremljanje položaja romske 

skupnosti 
7. Imenovanje članov Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
8. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda 

Vrtec Mavrica Trebnje 
9. Sklep o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju januar – marec 2019 
10. Sklep o spremembi Sklepa o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju 

januar – marec 2019 
11. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih občine Trebnje 
12. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene storitve »pomoč 

družini na domu« ter določitev višine subvencije Občine Trebnje 
13. Novelacija Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Obnova 

športnega igrišča OŠ Veliki Gaber« 
14. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Trebnje v letu 2018 
15. Seznanitev z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 

dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2018 
16. Predlog za odpis terjatve iz naslova komisijske pogodbe 
17. Predlog Splošnega pooblastila za sprejem in potrditev investicijske dokumentacije  
18. Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2018 
19. Seznanitev s Sklepom za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve  
20. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
21. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 
19. 12. 2018  

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 19. 12. 2018. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 19. 12. 2018 se sprejme 
in potrdi.  
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Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Nezdružljivost opravljanja funkcije članice Občinskega sveta Občine Trebnje z 
delom v občinski upravi 

 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da 
je Komisija gradivo obravnavala, sklepi, ki so bili predlagani pa so bili sprejeti.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje ugotavlja, da so nastali razlogi za prenehanje 
mandata članici Občinskega sveta Občine Trebnje, ge. Vidi Šušterčič, stan. 
Paradiž 6, 8210 Trebnje, izvoljeni v 3. volilni enot, zaradi nezdružljivosti funkcije 
članice Občinskega sveta Občine Trebnje z delom v občinski upravi Občine 
Trebnje. 

 
II. S prenehanjem mandata članici Občinskega sveta Občine Trebnje posledično 

preneha tudi članstvo v Komisiji za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo 
ter Odboru za okolje, prostor in infrastrukturo. 

 
III. Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja na Občinskem svetu Občine Trebnje in se 

objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 

IV. Občinska volilna komisija Občine Trebnje naj ugotovi, kdo je naslednji kandidat 
na listi Stranke modernega centra - SMC, ki bo nadomestil občinsko svetnico, ki 
ji je prenehal mandat. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Uredniškega sveta Glasila občanov za imenovanje odgovorne urednice 
Glasila občanov Občine Trebnje 

 
G. Pirc, direktor občinske uprave je obrazložil, da je Uredniški svet Glasila občanov  na 1. 
konstitutivni seji Uredniškega sveta Glasila občanov soglasno podprl go. Mojco Smolič za 
odgovorno urednico Glasila občanov Občine Trebnje, občinskemu svetu Občine Trebnje se 
predlaga imenovanje  Mojce Smolič za odgovorno urednico Glasila občanov Občine Trebnje .  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
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SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje imenuje go. Mojco Smolič za odgovorno urednico Glasila 
občanov Občine Trebnje.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
 

 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje Občinske volilne komisije Občine Trebnje 

 
Ga. Tahan je podala kratko obrazložitev in povedala, da je bila predlagana občinska volilna 
komisija v popolni sestavi s strani Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja v 
naslednji sestavi:  
 
I. za predsednico: Moniko Mežan, Dol. Ponikve 5, 8210 Trebnje,  
za namestnika predsednice: Alojz Ratajc, Vina Gorica 24, 8210 Trebnje,  
 
II. za člana: Robert Pavc, Prešernova ulica 16, 8210 Trebnje, 
za namestnico člana: Špela Sila, Štefan pri Trebnjem 32, 8210 Trebnje, 
 
III. za članico: Vanja Jakopin, Glavarjeva ulica 17, 8210 Trebnje, 
za namestnika članice: Primož Kozlevčar, Medvedjek 18, 8213 Veliki Gaber, 
 
IV. za članico: Renata Kaplan, Dolenjska ulica 2, 8210 Trebnje,  
za namestnico članice: Mojca Pekolj, Breza 25, 8210 Trebnje. 
 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je podal 
obrazložitev razprave iz seje Komisije in povedal, da je Komisija to točko obravnavala na dveh 
sejah. Razlog je bil nezadostno število predlogov za imenovanje vseh mest, za kar je bilo 
potrebno izvesti ponoven poziv za podajo predlogov. Predlaga se imenovanje Občinske volilne 
komisije v sestavi, ki jo je navedla že ga. Tahan.  
 
V razpravi je g. Zajc opozoril, da se občinskih volilnih komisij  ne menja na štiri leta, vendar se 
jim da več časa, da se sama ekipa vzpostavi, da nadaljnje volitve in glasovanje potekajo 
nemoteno. Dejal je, da sprememba sestave komisije na vsaka štiri leta potegne riziko, da 
prihaja do večjih napak pri samih volitvah.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje imenuje naslednje člane v Občinsko volilno komisijo:  

 
I. za predsednico: Moniko Mežan, Dol. Ponikve 5, 8210 Trebnje,  
za namestnika predsednika: Alojz Ratajc, Vina Gorica 24, 8210 Trebnje,  
 
II. za člana: Robert Pavc, Prešernova ulica 16, 8210 Trebnje, 
za namestnico člana: Špela Sila, Štefan pri Trebnjem 32, 8210 Trebnje, 
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III. za članico: Vanja Jakopin, Glavarjeva ulica 17, 8210 Trebnje, 
za namestnika članice: Primož Kozlevčar, Medvedjek 18, 8213 Veliki Gaber, 
 
IV. za članico: Renata Kaplan, Dolenjska ulica 2, 8210 Trebnje,  
za namestnico članice: Mojca Pekolj, Breza 25, 8210 Trebnje. 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje Posebne občinske volilne komisije Občine Trebnje 
 
Ga. Tahan, pravnica je podala kratko obrazložitev in povedala, da je Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja odločala na dveh sejah. Podan je bil poziv za imenovanje 
predsednika in njegovega namestnika, prejet pa je bil samo en predlog za namestnika 
predsednika. Na zadnji seji Komisije je bil sprejet sklep, da se do naslednje seje Občinskega 
sveta pripravi nov predlog za predsednika POVK.  
Tekom današnjega dne je prispel predlog s strani stranke DROT in sicer za predsednika je bil 
predlagan dosedanji predsednik g. Andrej Miklič. 
 
Za člane Posebna občinske volilne komisije so predlagani naslednji kandidati:  
I. za predsednika: Andrej Miklič, Gubčeva cesta 9, 8210 Trebnje, 
za namestnico predsednika: Suzana Perko, Lukovek 51, 8210 Trebnje, 
 
II. za članico: Marija Hočevar, Vejar 74, 8210 Trebnje, 
za namestnico članice: Nataša Hočevar, Vejar 74, 8210 Trebnje, 
 
III. za članico: Andrejka Jevnikar, Vrhovo pri Šentlovrencu 8, 8212 Velika Loka,  
za namestnico članice: Vesna Smolič, Knežja vas 13, 8211 Dobrnič, 
 
IV. za člana: Janez Drenik, Stari trg 33 a, 8210 Trebnje, 
za namestnika člana: Marjan Poljanc, Dečja vas 23, 8210 Trebnje. 
 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je podal 
obrazložitev, da je Komisija tudi to točko obravnavala na dveh sejah.  
Ugotovljeno je bilo, da ni bilo podanih predlogov za mesto predsednika in mesto namestnika 
predsednika, ustrezno pa so bili podani, obravnavani in potrjeni predlogi za člane in njihove 
namestnike. Na predlog Komisije je bil podan ponovni javni poziv za podajo predlogov, prispel 
je predlog za namestnico predsednika, s strani stranke DROT pa je bil podan predlog in 
soglasje za kandidata g. Andreja Mikliča in s tem predlogom je Posebna občinska volilna 
komisija predlagana v celoti. Predlaga se imenovanje Posebne občinske volilne komisije v 
sestavi, ki jo je navedla že ga. Tahan.  
 
Razprave ni bilo, zato župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
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Občinski svet Občine Trebnje imenuje naslednje člane v Posebno občinsko volilno 
komisijo:  
 

I. za predsednika: Andrej Miklič, Gubčeva cesta 9, 8210 Trebnje, 
za namestnico predsednika: Suzana Perko, Lukovek 51, 8210 Trebnje, 
 
II. za članico: Marija Hočevar, Vejar 74, 8210 Trebnje, 
za namestnico članice: Nataša Hočevar, Vejar 74, 8210 Trebnje, 
 
III. za članico: Andrejka Jevnikar, Vrhovo pri Šentlovrencu 8, 8212 Velika Loka,  
za namestnico članice: Vesna Smolič, Knežja vas 13, 8211 Dobrnič, 
 
IV. za člana: Janez Drenik, Stari trg 33 a, 8210 Trebnje, 
za namestnika člana: Marjan Poljanc, Dečja vas 23, 8210 Trebnje. 

 
 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 
ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov Posebnega delovnega telesa za spremljanje položaja romske 
skupnosti 

 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da 
je Komisija tudi to točko obravnavala na dveh sejah.  
Na 3. seji Komisije je bilo ugotovljeno, da ni bilo podanih predlogov kandidatov s strani 
Občinskega sveta in da bo potrebno poziv ponoviti, ostali kvalificirani predlagatelji pa so svoje 
predloge podali pravočasno in so bili potrjeni s strani Komisije.  
Ponovni poziv za predlaganje kandidatov je bil posredovan članom Občinskega sveta, prejet 
je bil predlog s strani Županove liste, in sicer  za go. Nado Pepelnak. Tekom današnjega dne 
pa je stranka DROT podala predlog za g. Leona Lobeta.  
Za člane Posebnega delovnega telesa za spremljanje položaja romske skupnosti so 
predlagani naslednji kandidati:  
- Matija Hočevar 
- Radovan Hočevar 
- Vasjan Breznik 
- Gregor Urbič 
- Leon Lobe 
- Nada Pepelnak. 
  
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje imenuje naslednje člane v Komisijo za spremljanje 
položaja romske skupnosti: 

- Matija Hočevar 
- Radovan Hočevar 
- Vasjan Breznik 
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- Gregor Urbič 
- Leon Lobe 
- Nada Pepelnak.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali:  nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

 
G. Korbar, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da  
je Komisija izvedla glasovanje izmed dveh predlogov strank, ki sta bila posredovana na javni 
poziv, saj se v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu imenuje en član Občinskega 
sveta.  
Komisija predlaga Občinskemu svetu, da v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
imenuje naslednje člane: Dejan Kavšek, Robert Pavlin, Jože Trlep, Franc Kravcar, Boštjan 
Zajc, Branko Longar, Darja Kos Strmec in Rajko Florjančič. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje imenuje naslednje člane v Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu: 
- g. Dejana Kavška 
- g. Roberta Pavlina 
- g. Jožeta Trlepa 
- g. Franca Kravcarja 
- g. Boštjana Zajca 
- g. Branka Longarja 
- go. Darjo Kos Strmec 
- g. Rajka Florjančiča.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec 
Mavrica Trebnje 

 
Uvodno obrazložitev je podal vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti g. 
Zaplotnik in povedal, da je Vrtec Mavrica Trebnje na Občino naslovil vlogo po spremembi 
ustanovitvenega akta, saj je bilo ugotovljeno, da se v Odloku še vedno nahaja navedba enote 
Mojca na naslovu Goliev trg 4, Trebnje.  Dejanski naslov enote Mojca je na Režunovi ulici 9, 
Trebnje, kar je potrebno uskladiti. Na seji Komisije za statutarna vprašanja in lokalno 
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samoupravo  je bil sprejet sklep, da se v besedilu doda tudi kraj Trebnje (v 1. členu v alineji), 
sicer pa se sprememba Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec 
Mavrica Trebnje sprejema po skrajšanem postopku.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o 
ustanovitvi javnega vzgojno – varstvenega zavoda Vrtec Mavrica Trebnje po 
skrajšanem postopku.  
 

II. Sprejme se predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
– varstvenega zavoda Vrtec Mavrica Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 9. in 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sklep o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju januar – marec 2019 
Sklep o spremembi Sklepa o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju januar 
– marec 2019 

 
Kratko obrazložitev predlaganega gradiva je podal direktor občinske uprave, g. Pirc in povedal, 
da se s sklepom določa in ureja začasno financiranje Občine Trebnje v obdobju od 1. januarja 
do 31. marca 2019. Obdobje začasnega financiranja lahko traja največ tri mesece: če v tem 
času proračun ni sprejet, se obdobje lahko podaljša na predlog župana s sklepom občinskega 
sveta.  
S Sklepom o spremembi Sklepa o začasnem financiranju  je dodatno omogočeno izvajanje 
nalog občine v obdobju januar – marec 2019 oz. do sprejema proračuna.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje v kompletu dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet se seznani s Sklepom o začasnem financiranju Občine Trebnje v 
obdobju januar – marec 2019.  
 

II. Občinski svet se seznani s Sklepom o spremembi Sklepa o začasnem 
financiranju Občine Trebnje v obdobju januar – marec 2019.  

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali:  nihče 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 
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K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih občine Trebnje 

 
Uvodno obrazložitev predloga Sklepa je podal vodja oddelka za družbene in gospodarske 
dejavnosti, g. Zaplotnik in povedal, da sta Vrtec Mavrica Trebnje in Vrtec Sončnica, ki deluje 
pri OŠ Veliki Gaber pripravila predlog za povišanje cen programov predšolske vzgoje. 
Predlog je pripravljen skladno z zakonsko predpisano metodologijo in je posledica aneksa h 
kolektivni pogodbi za javni sektor, s katerim so bile zvišane plače v javnem sektorju, ter 
nekaterih drugih ukrepov na področju plač, kot so sprostitev napredovanj v letu 2018, povišanje 
minimalne plače in regresa. 
Zvišanje cen je različno, odvisno od konkretne strukture zaposlenih po delovnih izkušnjah, 
pridobljenih napredovanjih, nazivih, oddaljenosti od delovnega mesta. 
S sprejetjem predloga sklepa o določitvi cen programov predšolske vzgoje v javnih vrtcih v 
občini Trebnje bodo nastale večje obremenitve proračuna za leto 2019. Ocenjuje se, da bo 
potrebno povečanje sredstev za 190.000 EUR, saj bo zaradi višje cene potrebno zagotoviti 
več sredstev za plačilo razlike med plačili staršev in ceno programov.  
Statistika kaže, da starši povprečno plačajo 1/3 cene, občina pa 2/3 cene programa.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da se je v preteklosti cene vrtca spreminjalo po objavi zaključnega računa. 
Člane odbora je zanimalo kakšno bo letošnje poročilo Vrtca, ki še ni znano, zato je bil sprejet 
sklep, da občinska uprava zaključni račun Vrtca Mavrica Trebnje za leto 2018 posreduje 
članom odbora v seznanitev in seznani Občinski svet. V kolikor Vrtec Mavrica izkazuje 
presežek prihodkov nad odhodki je bila v preteklosti praksa, da se višek sredstev pretopi v 
ceno programa, da se čim manj poveča cena.   
 
Župan je odgovoril, da ima Vrtec Trebnje mesečno cca. 25.000 EUR manjka in zadevo so rešili 
tako, da je vrtec najel kredit. Predlagana sprememba cene programa rešuje zadevo, tudi v 
mesecu novembru se pričakuje povečanje plač, vendar je to povečanje že vračunano v 
predlagano ceno vrtca, tako, da ne bo potrebno meseca novembra ponovno povečevati cen, 
razen če ne bo kakšnih drugih, nepredvidenih zadev, je pojasnil.  
 
V razpravi je g. Zajc povedal, da je naredil analizo z ostalimi vrtci, ki so tudi dvignili cene. V 
gradivu je povprečno povišanje cen 5%, druge občine so dvignile cene za pol manj. Izrazil je 
bojazen, da se bo v mesecu novembru spet neenakomerno povišalo cene.  
 
Župan je ponovno odgovoril, da je novembrsko povišanje že vključeno v ceno. Glede različnih 
procentov povišanja je razložil, da prihaja zaradi različne strukture zaposlenih v vrtcih.  
G. Kepa je povedal, da ima vrtec primanjkljaj in je potrebno uskladiti cene. Izpostavil je tudi 
različna povišanja v procentih.  
G. Ovnik je povedal, da je član Sveta Vrtca Mavrica Trebnje in razpolaga z letnim poročilom 
Vrtca za leto 2018. Povedal je, da ima Vrtec prihodke v višini 3.068.000 EUR, odhodkov pa je 
bilo 3.078.000 EUR, tako, da se izkazuje omenjena izguba.  
Predlagal je, da se za celotno občino Trebnje cene programov vrtcev poenoti.  
 
Župan je pojasnil, da imamo v občini Trebnje dve organizaciji na področju predšolskega 
varstva in glede na strukturo zaposlenih v organizacijah, glede na napredovanja, neposredno 
primerjanje ni mogoče. Če bi cene poenotili, bi pri enemu ustvarili prihodek, pri drugemu 
izgubo, kar ni smiselno.  
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Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi cen programov v javnih vrtcih 
občine Trebnje, veljavnih od 1. 3. 2019.  

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali:  nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene storitve »pomoč družini 
na domu« ter določitev višine subvencije Občine Trebnje 

 
Uvodno obrazložitev je podal vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti g. 
Zaplotnik in povedal, da je Dom starejših občanov Trebnje posredoval predlog za uskladitev 
cene storitve pomoč družini na domu, ki jo je Svet zavoda sprejel 28. 12. 2018. 
Cena storitve programa se v skladu s Pravilnikom o metodologiji za oblikovanje cen socialno 
varstvenih storitev lahko usklajuje najmanj enkrat letno oziroma po potrebi, če obstajajo 
utemeljeni razlogi. Glede na sprejeti Aneks h Kolektivni pogodbi za dejavnost zdravstva in 
socialnega varstva Slovenje so se 1. 1. 2019 povečali stroški dela, saj se vsem javnih 
uslužbencem (razen plačni skupini B) poveča osnovna plača za 1 plačni razred. 
Cene storitve, ki jih je Občinski svet Občine Trebnje potrdil 4. 10. 2017 s Sklepom o izdaji 
soglasja k cenam socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu znašajo za uro ob 
delovnih dnevih in sobotah 16,42 EUR (stroški neposredne oskrbe brez stroškov strokovne 
priprave). Ob upoštevanju subvencije občine (63 %) v višini 10,34 EUR, znaša veljavna cena 
za uporabnika 6,08 EUR na uro. 
Subvencija občine se določi skladno z zakonom in znaša najmanj 50 % cene storitve. Občina 
Trebnje trenutno zagotavlja 63 % subvencijo storitve. Strošek strokovne priprave v zvezi s 
sklenitvijo dogovora po pravilniku financira občina, prav tako občina pokrije strošek najema 
avtomobilov s katerimi oskrbovalke opravljajo storitve pomoči na domu. 
V prilogi sta pripravljena dva predloga s primerjavo povečanja obveznosti občine, in sicer s 
subvencijo občine 63 % in 65 %. 
Cilj je zagotovitev finančnih sredstev za izvajanje dejavnosti storitve pomoči družini na domu, 
ki jo Dom starejših občanov Trebnje izvaja za približno 100 uporabnikov mesečno, in sicer na 
območju občin Mirna, Mokronog – Trebelno, Šentrupert in Trebnje. Število uporabnikov se 
povečuje, prav tako število opravljenih ur oziroma obiskov. Trenutno izvaja dejavnost 11,5 
socialnih oskrbovalk vse dni v tednu. Za izvajanje je zagotovljenih 10 avtomobilov. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval, nove cene pa naj bi veljale v vseh štirih občinah.  
Povedala je, da gre za skupino uporabnikov, ki jim ta storitev omogoča bivanje v svojem domu 
in zmanjša potrebo po institucionalnem varstvu. Gre za najbolj ranljive občane, zato ni imela 
pomislekov glede povečanja občinske subvencije. S strani Odbora je bila predlagana 70,11 % 
subvencija s strani Občine Trebnje. 
Bil je sprejet sklep, s katerim se Občinskemu svetu predlaga nov predlog sklepa C, z 
natančno izračunanim odstotkom subvencije. Cena za uporabnika znaša od delavnikih 5,10 
EUR/h in ob nedeljah in praznikih 6,80 EUR/h.  
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G. Kaplan podpira dvig subvencije, v tem mandatu pa se bo potrebno še precej ukvarjati z 
varstvom starejših občanov, saj občina Trebnje ni izjema pri staranju prebivalstva. 
Izpostavil je družine, ki imajo osebe, ki potrebujejo pomoč in izpostavil, da več kot dva mesece 
družine ne zdržijo tempa, ki ga zahteva tovrstna oskrba.  
 
Župan je odgovoril in poudaril, da Občina Trebnje skrbi za starejše občane. Poleg doma 
starejših občanov in pomoči družini na domu se izvaja projekt Starejši za starejše, ki ga vodijo 
upokojenska društva. Program teče na prostovoljni bazi, Občina pokriva osnovne stroške.  
Še vedno pa so tudi posamezniki, ki se znajdejo na skrajnem robu, ker niso socialno vključeni, 
ker ne želijo približevanja drugih, včasih pa je težava mačehovsko obnašanje njihovih otrok, je 
dejal.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o izdaji soglasja k cenam 
socialnovarstvene storitve »Pomoč družini na domu« ter določitev višine subvencije 
Občine Trebnje v naslednji vsebini: 
 

1. člen 
 

Občinski svet Občine Trebnje daje soglasje k ceni socialnovarstvene storitve »Pomoč družini 
na domu«, ki znaša: 

Stroški storitve pomoč 
družini na domu / uro 

Celotni 
stroški 
storitve 

Stroški 
strokovne 
priprave 

(oprostitev za 
uporabnika) 
plača občina 

Stroški storitve 
brez stroškov 

strokovne 
priprave (osnova 

za določitev 
subvencije) 

Subvencija 
občine 

Cena 
storitve za 
uporabnika 

70,11% 29,89% 

ob delavnikih in 
sobotah 19,10 € 2,04 € 17,06 € 11,96 € 5,10 € 

ob nedeljah in na dan 
državnega praznika 24,80 € 2,04 € 22,76 € 15,96 € 6,80 € 

 
2. člen 

Stroški strokovne priprave v zvezi s sklenitvijo dogovora za 0,48 strokovnega delavca 
znašajo 2.481,26 EUR mesečno in se med občinami Trebnje, Mirna, Šentrupert in Mokronog-
Trebelno razdelijo glede na dejansko število uporabnikov mesečno. 
 

3. člen 
Stroški vodenja in koordiniranja neposredne oskrbe za 0,32 strokovnega delavca 
znašajo 1.654,18 EUR mesečno oziroma 1,36 EUR/uro za opravljeno uro. 
 

4. člen 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene 
storitve Pomoč družini na domu (Uradni list  št. 56/17), ki ga je občinski svet sprejel, ki ga je 
Občinski svet sprejel 4. 10. 2017. 
  

5. člen 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja 
pa se s prvim dnem naslednjega meseca po prejetju soglasij Občin Mirna, Mokronog-Trebelno, 
Šentrupert in Trebnje.  

  
Podatk i  o  g lasovanju:  
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Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali:  nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Novelacija Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Obnova 
športnega igrišča OŠ Veliki Gaber« 

 
Kratko obrazložitev dokumenta je podal g. Zaplotnik, vodja oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti in povedal, da je novelacija potrebna, ker je bil po pogodbi ministrstva 
plan za dokončanje investicije v letu 2018, vendar je zaradi daljših postopkov, zasedenosti 
izvajalcev in zaradi slabega vremena ni bilo mogoče izvesti. Zato se je zaključek investicije 
premaknil v leto 2019. K prvotnemu projektu je dodana tudi izvedba javne razsvetljave, ki jo je 
po dogovoru financirala KS Veliki Gaber. V okviru celotnega projekta to spremeni obseg, vire 
in dinamiko financiranja in terminski plan izvedbe investicije. V vsebinskem smislu projekt 
ostaja enak.  
Sredstva ministrstva za izobraževanje, znanost in šport je Občina že prejela, sprejem DIIP pa 
je namenjen uskladitvi projektne dokumentacije z dejanskim stanjem. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje potrjuje Novelacijo Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za »Obnova športnega igrišča OŠ Veliki Gaber«.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Trebnje v letu 2018 

 
Uvodno obrazložitev ocene izvajanja občinskega programa varnosti v letu 2018 je podala 
vodja Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina – Medobčinski inšpektorat in 
redarstvo, ga. Brigita Železnik.  
Povedala je, da je ocena izvajanja OPV pripravljena na podlagi poročila PP Trebnje o varnostni 
problematiki za preteklo leto in dela inšpektorata na področju občinskega redarstva, ki je 
predstavljeno po področjih OPV v Letnem poročilu Mirnske in Temeniške doline- 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 2018. 
Glede na opis delovanja občinskega redarstva v tem poročilu, je ugotoviti, da je občinsko 
redarstvo vse naloge izvajalo skladno z načrtovanimi usmeritvami OPV glede na svoje 
kadrovske zmožnosti in po principu prioritet posameznih občin ustanoviteljic skupne uprave. 
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o oceni izvajanja občinskega programa 
varnosti Občine Trebnje v letu 2018. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2018 

 
Uvodno obrazložitev Letnega poročila je podala vodja Skupne občinske uprave Mirnska in 
Temeniška dolina – Medobčinski inšpektorat in redarstvo, ga. Brigita Železnik.  
Navedla je področja, kjer se izvaja inšpekcijski nadzor, in sicer:  

- Področje ravnanja s komunalnimi odpadki  
- Področje varstva cest 
- Področje odpadnih voda 
- Področje oglaševanja  
- Področje turistične takse  
- Področje vodooskrbe  
- Področje gradnje enostavnih objektov 
- Odstopi drugim organom. 

 
V razpravi je g. Zajc pohvalil delo občinskega redarstva in inšpektorata, odzivnost je na visoki 
ravni. Izpostavil je ekološke otoke v mestu Trebnje, katero stanje se je popravilo.  
Zanimalo ga je: 
- ali se kje opazi nered okoli ekoloških otokov 
- glede na to, da je leto 2019 razglašeno za leto prometne varnosti, ali se pričakuje, da bo 
inšpektorat poostreno nadziral promet ali se lahko pričakuje preventivne delavnice za 
preprečevanje npr. mobilnikov med vožnjo… 
Predlagal je, da se ob nedeljah izvede nadzor (preventivni z opominom) nad mirujočim 
prometom v okolici cerkve v Trebnjem, saj so avtomobili parkirani po pločnikih, ter na 
avtobusnem postajališču na prehodih za pešce, kar je moteče za mamice z vozički.  
 
Ga. Železnik je povedala, da je bil problem neurejenih ekoloških otokov na vinogradniškem 
področju Lisec, sedaj je stanje boljše. Inšpektorat se bo vključil v aktivnosti v okviru svojih 
pristojnosti, poskušajo ravnati preventivno, organ ni represiven, je poudarila.  
Osnovni cilj Zakona o inšpekcijskem nadzoru je odprava nepravilnosti in po najboljših močeh 
bodo prispevali k ozaveščanju.  
Izpostavila je kadrovsko podhranjenost, tako na redarskem kot na inšpekcijskem področju. 
Povedala je, da veliko občanov želi delovanje redarstva v popoldanskem času in zvečer, zlasti, 
ko so zaparkirane zasebne površine, vendar jim sedanja kadrovska zasedba tega ne dopušča. 
Upoštevati je potrebno določila Zakona o delovnih razmerjih, ZJU – počitek, delovni čas, je 
pojasnila.  
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G. Erjavec je povedal, da je umik zabojnikov za embalažo poslabšalo stanje v naravi. Zanimalo 
ga je ali se inšpekcijski pregled izvaja tudi na ekoloških otokih in kdo je subjekt na katere se 
nanašajo opozorila oz. globe. Apeliral je na to, da se s Komunalo dogovori za bolj frekventni 
odvoz odpadkov iz ekoloških otokov, tako bo tudi urejenost malenkostno boljša. 
 
Župan je odgovoril, da so z ekološkimi otoki težave. Kjer so postavljeni na izpostavljenih mestih 
tako imenovani »prihajači« odlagajo vse mogoče in iz tega razloga so bili zabojniki za 
embalažo umaknjeni. Ostali so tam kjer je zaledje vinogradniškega oz. vikendaškega območja, 
drugje jih ni. Občani imajo pravico odlagati odpadke na običajnih mestih, kjer Komunala izvaja 
odvoz. Problemi se pojavljajo v zabojnikih s papirjem, kjer Romi pobirajo papir in ga 
preprodajajo. Prebivalce bi morali stimulirati, da čim bolj ločeno oddajo odpadke. Tudi deponija 
na Globokem bi morala biti odprta med vikendom, tako, da se bo morala tudi Komunala 
prilagoditi. Vsi občani lahko svoje odpadke odlagajo na deponiji Globoko, ne glede na to kaj 
se odlaga, sistem je enak kot drugje po Sloveniji, zavest pa je drugo. 
 
G. Ovnik je podal predlog in povedal, da se v nepreglednih ovinkih pojavlja visoka koruza, 
posajena do ceste. Drug problem pa je, da kmetje orjejo njive in bankine zraven. Posledično 
je problem srečevanja, zaradi uničenih bankin so ceste prej dotrajane.  
 
Župan je odgovoril, da je bil inšpektorat opozorjen, ukrepi so bili izvedeni, med drugim tudi 
kazni. Sistematično se teh zadev Občina že loteva, kdor opazi tak primer naj javi inšpektoratu.  
 
G. Longar je izpostavil Veliki Gaber, zanimalo ga je kdo določi kje so postavljeni ekološki otoki.  
Župan je odgovoril, da prostor kamor se odlaga odpadke določi Komunala. Predlagal je, da se 
obrne na ustreznega človeka v Komunali in bodo zadevo uredili. 
G. Longar je izpostavil tudi spremenjeni režim odvoza odpadkov, ki naj bi bil neustrezen, smeti 
se nabirajo in neustrezno ločujejo, predvsem papir in steklo.  
Župan je pojasnil kako je urejen odvoz odpadkov in kako poteka.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Trebnje se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske uprave 
Mirnska in Temeniška dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2018.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za odpis terjatve iz naslova komisijske pogodbe 

 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Tahan, pravnica in povedala, da se je nekdanja Dolenjska 
banka (danes: Nova ljubljanska banka d.d.) na podlagi »Pogodbe o poslovanju po pooblastilu 
sredstev za pospeševanje razvoja obrtništva, podjetništva in kmetijstva« (v nadaljevanju: 
komisijska pogodba) zavezala, da bo v svojem imenu in na račun občine, opravljala komisijske 
posle sklepanja kreditnih pogodb z obrtniki, podjetniki in kmeti, skrbela za zavarovanje 
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kreditov, spremljala odplačevanje kreditov in izterjavo pri zavarovalnici zavarovanih kreditov 
ter skrbela za preodkazovanje občini plačanih anuitet kreditov.  
V skladu s komisijsko pogodbo je banka, dne 26. 10. 1992 sklenila kreditno pogodbo v višini 
takratnih 700.000,00 SIT (kreditna pogodba št. 5800121/0-330/51 z dne 26. 10. 1992). Ta 
terjatev do danes ni bila poplačana, zato je banka predlagala, da občina sprejme ustrezen 
sklep o odpisu komisijske terjatve. Pred odpisom terjatve je bila opravljena poizvedba pri 
zavarovalnici Triglav d.d., pri kateri je bila terjatev tudi zavarovana, prav tako tudi o tem, ali je 
banka opravila svojo obveznost v zvezi z zavarovanjem terjatve (uveljavitev odškodninskega 
zahtevka v zadevi). Na podlagi pisne dokumentacije je bilo ugotovljeno, da je banka na 
zavarovalnico naslovila odškodninski zahtevek, katerega je zavarovalnica zavrnila.  
Glede na dejstvo, da kreditojemalec ni želel poplačati dolga v višini tedanjih 700.000,00 SIT, 
terjatev iz naslova komisijskega posla pa je zastarala, je potrebno izvesti odpis dolga. 
Odločanje o odpisu je v pristojnosti Občinskega sveta. Višina terjatve (30.262,26 EUR) je 
usklajena z višino terjatve NLB d.d. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje soglaša s predlogom o odpisu terjatve iz naslova kreditne 
pogodbe št. 5800121/0-330/51 z dne 26. 10. 1992, v višini 30.262,26 EUR.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 14 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Splošnega pooblastila za sprejem in potrditev investicijske dokumentacije 

 
Kratko obrazložitev gradiva je podal direktor občinske uprave, g. Pirc in povedal, da se je  
Občinski svet zaradi sprejema ali novelacije investicijske dokumentacija moral sestati na 
izrednih sejah ali pa se je za obravnavanje tovrstnih dokumentov o tem odločalo na dopisnih 
sejah. Glede na dejstvo, da je tovrstno postopanje nemalokrat (poleg finančnih posledic za 
proračun Občine Trebnje) povzročilo časovno stisko pri oddaji dokumentov zaradi prijave na 
evropske in druge projekte, predlagamo sprejem predlaganega sklepa. Prav tako se je zgodilo, 
da se je za različne potrebe enak prvotni dokument spreminjalo, čemur so sledile vnovične 
seje. Zaradi zgoraj navedenih razlogov predlagamo, da se predlog sklepa sprejme. 
Direktor je poudaril, da za potrditev DIIP-a ne pomeni zagotovitev sredstev v proračunu, je pa 
podlaga za prijavo na razpise.  
 
V razpravi je g. Longar povprašal ali s tem pooblastilom Občinski svet županu ne da prevelikih 
pooblastil, ali s tem samo »pomagamo« direktorju, da pohiti, poenostavi postopke.  
 
Župan je odgovoril, da tu ne gre za poenastavitev. V 95 % občin župan potrjuje DIIP-e in to ne 
pomeni, da se na podlagi tega uvrsti NRP v proračun. Vsaka novelacija pomeni, da lahko v 
upravi nekaj naredimo, nato pa je tudi obveznost, da se seznani Občinski svet s sprejetim 
dokumentom.  Župan je še povedal, da lahko tudi še štiri leta preživi brez tega pooblastila, če 
pa bi bili na razpisih zelo striktni, bi lahko velikokrat izpadli, ker ni potrjenih DIIP-ov.  
 
Predsednice Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo ni bilo, zato je ga. Brilj, 
članica Komisije povedala kako je potekala razprava.  
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Povedala je, da je proti predlaganemu sklepu, saj bi s tem dali županu preveč pooblastil in bi 
tako lahko sprejemal tudi odločitve, ki so variantnega značaja. Člani Komisije za staturarna 
vprašanja in lokalno samoupravo so predlagali, da se gre v spremembo Statuta, kjer je 
potrebna2/3 večine.  
 
Ga. Smuk je povedala, da je njeno mnenje enako, kot je bilo sprejeto na seji Komisije. Dejala 
je, da ne gre za to, da bi kdo koga onemogočal, ali želel težjo pot. Dejala je, da je Občinski 
svet, ko je sprejemal DIIP sprejel boljši dokument, z boljšimi rešitvami, saj so se svetniki lahko 
odločili. V prejšnjih mandatih je bila verjetno kakšna časovna stiska, vendar zaradi tega ni 
Občina izpadla pri nobenem razpisu in tudi v naprej ne bo. Če Občinski svet sodeluje pri 
sprejemanju DIIP-ov je samo pozitiven doprinos, je dejala.   
 
G. Korbar je dejal, da je naloga Občinskega sveta, da zagotovi, da se projekti, ki so pomembni 
za Občino čim bolj gladko in enostavno izpeljejo čez vse postopke, zakonito.  
Razmišljanje, da je s sprejemom pooblastila prekoračeno pooblastilo, ki ga ima župan je 
skregano z dvema dejstvoma, in sicer, da je v večini občin to že pristojnost župana in da je 
Občinski svet že velikokrat dal pooblastilo županu.  
Vprašanje je kakšna tveganja preprečujemo s tem, ko Občinski svet obdrži pravico, da 
izključno on razpravlja in potrjuje DIIP-e in tega na more narediti Občinska uprava oz. župan.  
Dejal je, da je prav, da se gradivo potrdi. Strinjal se je, da se gre v postopek spremembe 
Statuta, potrebno je razmišljati v to smer in ne vidi razloga, da je Občina Trebnje ena redkih 
občin, ki ima tako specifiko. Dejal je, da je to odraz, da v preteklosti župani niso imeli zaupanja 
Občinskega sveta, da bi Občinski svet to pristojnost županom podelil.  
 
G. Kaplan je povedal, da ima Občinski svet možnost, da županu v konkretnem primeru podeli 
pooblastilo, ne pa bianco pooblastilo vnaprej. Če bi bilo tako, bi mu zakonodaja, ki ureja to 
področje to že pripisala.  
Ko Občinski svet dobi v seznanitev dokument, je to zgolj seznanitev, ne glasovanje, ne 
popravljanje, ker je bil ta dokument že posredovan. Osebno bo glasoval proti.  
 
Ga. Smuk je izpostavila variantno sprejemanje DIIP-ov, in sicer je navedla primer, ko je 
Občinski svet spremenil predvidene energente, namesto olja se je spremenilo alternativni vir 
energije. Ko občinski svet dobi v seznanitev dokument, kjer je predvidena kontejnerska 
gradnja, se lahko Občinski svet samo seznani, ne da se vplivati na odločitev. In za to gre, je 
poudarila. Vsaka časovna stiska se je rešila, nikogar se ni oviralo. Občinski svet lahko 
doprinese k boljšim dokumentom, je poudarila.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje pooblasti župana Občine Trebnje, da sprejema in potrjuje 
investicijsko dokumentacijo v skladu z Uredbo o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Uradni list RS, št. 60/06, 54/10 in 27/16). 
Investicijsko dokumentacijo po sprejemu in potrditvi župan predloži v seznanitev Občinskemu 
svetu Občine Trebnje na prvi naslednji redni seji. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 7 
PROTI so glasovali: 9 

  

 Sklep ni bil sprejet. 
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K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Poročilom o delu Nadzornega odbora Občine Trebnje v letu 2018 

 
G. Pavlin, predsednik Nadzornega odbora Občine Trebnje v mandatu 2014-2018 je podal 
obrazložitev Poročila o delu Nadzornega odbora v letu 2018. Navedel je opravljene nadzore, 
ki jih je opravil Nadzorni odbor v tem obdobju in najpomembnejše ugotovitve in priporočila.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil z Letnim poročilom o delu Nadzornega 
odbora Občine Trebnje za leto 2018. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s Sklepom za izplačilo sredstev iz proračunske rezerve  

 
Kratko obrazložitev gradiva je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se je seznanil s sklepom za izplačilo sredstev iz 
proračunske rezerve, in sicer: sklep št. 410-223/2018-6, z dne 7. 1. 2019.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 3. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   

- Zapisnik 1. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne  
18. 2. 2019 

- Zapisnik 1. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne  
20. 2. 2019 

- Zapisnik 3. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne  
30. 1. 2019, 

- Zapisnik 4. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne  
20. 2. 2019 
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- Zapisnik 10. seje Sveta ustanoviteljic JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje, z dne 14. 2. 
2019 

- Zapisnik 10. seje Sveta ustanoviteljic JZ Zdravstveni dom Trebnje, z dne 14.2.2019 
 
V razpravi je g. Zajc izpostavil pričakovanje do imenovanih članov v svetih zavodov, da 
poročajo Občinski upravi o svojem delu v zavodih. Izpostavil je, da se gradivo za sklice sej 
svetov zavodov in zapisnike redno objavlja pod to točko. Sedaj se izteka rok za oddajo poročil 
o delu zavodov, zato je še toliko bolj pomembno, da se jih uvrsti pod gradivo za naslednjo sejo.  
 
Direktor občinske uprave je pojasnil, da je že na seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja tekla razprava o tej temi, javnim zavodom se je že posredoval sprejeti sklep, da 
so jih dolžni pošiljati in kam se pošilja vabila za sklice sej Svetov zavodov in njihove zapisnike, 
da se jih bo potem uvrstilo pod gradivo za sejo občinskega sveta.  
 
Ga. Smuk je izpostavila zapisnik 1. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in 
kmetijstvo in povedala, da je bila pod točko Razno izpostavljena problematika prostorske stiske 
osnovne šole v Trebnjem. Vodji oddelka sta bili postavljeni dve vprašanji glede tega in 
konkretnih odgovorov ni bilo podanih. Aktivnosti so nespremenjene, rešitev za otroke meseca 
septembra pa tudi ni jasna, je povedala.  
Soglasno sta bila sprejeta dva sklepa, in sicer:  

I. Na dnevni red vsake seje ODGK se kot predzadnja točka umesti točka »seznanitev z 
aktualnimi aktivnostmi devetletke v Trebnjem«. 

II. Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo predlaga Občinskemu 
svetu, da sprejme sklep, da na vsako sejo OS uvrsti tudi točko dnevnega reda 
»Seznanitev z aktualnimi aktivnostmi nove devetletke v Trebnjem«.  

 
K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Jevnikar je povprašal ali vse občine ustanoviteljice poravnavajo svoje obveznosti do 
skupnih javnih zavodov.  
 
Župan je odgovoril, da zaenkrat ni problematično, kaže pa se nenavadno obnašanje Občine 
Šentrupert. Kakšno je stanje v Šentrupertu je težko ocenjevati, v mesecu februarju so potekale 
seje Sveta ustanoviteljic, kjer so bile izražene različne ideje. Skupne obveznosti do javnih 
zavodov, ki izvirajo iz Odlokov, kako jih uresničevati mora sedanji župan še povzeti. Ostale 
občine so se pripravljene pogovarjati, je še povedal. Tudi v preteklosti se je že dogajalo, da 
nekatere občine niso poravnavale obveznosti do Knjižnice, ko se je to odkrilo se je župane 
opozorilo in v kratkem času se je zadeva popravila. Delo in sodelovanje Občine Mirna in 
Mokronog-Trebelno ocenjuje kot dobro, v Šentrupertu pa je potrebno županu dati čas, da se 
navadi na delo in probleme sproti reševati. 
Župan je še dejal, da se pozove vse javne zavode, kakšna so dolgovanja na dan 31. 12. 2018 
in iz tega naslova se bo videlo v kakšni situaciji smo glede plačevanja.  
 
Ga. Brilj je opozorila na mrliško vežico v Sela pri Šumberku. Prosijo, da se najde rešitev, 
nagibajo se k temu, da prosijo Komunalo Trebnje, da prevzame investicijo.  
Župan je odgovoril, da je grob osnutek proračuna pripravljen, zadeve mečejo ven in med njimi 
je tudi mrliška vežica. Večja investicija bo gradnja vrtca v Šentlovrencu, kohezijski projekti, npr. 
industrijska cona, ki imajo druge vire financiranja bodo imeli prednost, mrliška vežica pa se bo 
po vseh predvidevanjih premaknila v leto 2020.  
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G. Zajc je podal naslednja vprašanja: 
- ali podjetje TPV del proizvodnje seli v Brežice; s tem je pod vprašanjem izgradnja navezave 
nad bivšo H1,  
- ali je Občina Mirna odstopila od projekta kolesarskih stez, zaradi nezmožnosti odkupa 
zemljišč, 
- prosil je, da se internetna povezava v sejni sobi uredi, ker ni možna povezava na Wi-fi.  
 
Župan je odgovoril, da ima Občina odprt prostorski plan za to področje, nameravajo izgraditi 
halo v velikosti 13.000 ha. Podjetje TPV je prevzelo nov program in zato so interventno 
investirali v Brežicah, kjer razpolagajo s prostorom, za obstoječ program pa načrtujejo gradnjo 
na Veliki Loki. Tu je občina uredila kanalizacijo, elektrovod, podjetje je odkupilo tudi dodatno 
zemljišče od Kmetijske zadruge, je še pojasnil.  
Občina Mirna je odstopila od projekta, kar za Občino Trebnje ni bistvenega pomena, Občina 
Trebnje bo projekt uredila do meje z občino Mirno, do Rodin. Kje so težave ve župan in 
občinska upava, je še dejal. Občinska uprava v Trebnjem je zgledna, pridobi vsa soglasja, 
predsedniki krajevnih skupnosti pomagajo in tako se izpelje skoraj vsak projekt. Občina 
Trebnje bo morala en del lastnih sredstev priložiti k projektu. Podal je tudi informacijo, da 
Občino Mokronog – Trebelno žalosti, da ne bodo mogli izpeljati projekta, saj to lahko naredijo 
le občine, ki imajo sprejeto Celostno prometno strategijo.  
Direktor je pojasnil glede internetne povezave in povedal, da je HKOM, zaradi vseh napadov, 
ki so bili, zadeve zaprl. Ko bo Občina Trebnje sprejela proračun, bo zaprosila za svoj priključek 
preko GOŠO omrežja, mesečno se bo plačevala naročnina in takrat bo zadeva uspešno 
delovala.  
 
G. Longar je vprašal ali bodo novo igrišče s tartanom v Velikem Gabru lahko uporabljali vsi 
občani, ali bo igrišče zaklenjeno.  
 
Župan je odgovoril, da bodo igrišče lahko uporabljali vsi občani, v smislu dobrega gospodarja. 
Če se bo dogajalo kar se je v Trebnjem, da se bodo vozili z štirikolesniki in motorji, se bo 
igrišče moralo zapreti. Odvisno je kakšen red bo vzpostavljen, je dejal.  
 
Ga. Pepelnak je prosila go. Smuk, da predstavi delo Komisije za spremljanje položaja romske 
skupnosti.  
 
Ga. Smuk je pojasnila, da sta bili v prejšnjem mandatu sklicani dve seji Komisije. Namen 
Komisije je, da spremlja in pomaga pri reševanju romskih težav. Sestava Komisije je 
predpisana z Zakonom in je bila sprejeta na Občinskem svetu, sestavljajo pa jo člani v 
naslednji sestavi: 

- 3 člani občinskega sveta od teh 1 romski svetnik, 
- 3 zunanji člani, od teh 2 pripadnika romske skupnosti in 1 predstavnik Krajevne 

skupnosti Račje selo. 
Bistvo te Komisije je, da se išče rešitve in v teh letih se je na tem področju naredilo ogromno, 
vendar, da se kljub temu išče tiste dobre rešitve, hkrati pa poslušamo krajane, kje so težave. 
Pomembna je komunikacija s šolo, vrtci, nekajkrat je sodelovala na forumih. Poudarila je, da 
je Občina Trebnje naredila pilotni projekt pri vzpostavitvi vrtca, ustanovljen je bil center Kher 
šu beši, kjer otroci delajo naloge, otroci pridejo pripravljeni v osnovno šolo, bistveno se je 
povečalo napredovanje po razredih… V to vlagamo, se trudimo, nato pa pridemo do 340 
brezposelnih Romov. Dejala je, da jo skrbi ta konec, po končani osnovni šoli se Rome ne 
vključuje, morali bi se posluževati javnih del. Ves ta trud je brez veze, če sta potem en ali dva 
Roma iz naselja zaposlena. Gospodarstvo jih ta trenutek še ni sposobno vključevati, ker niso 
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tako učinkoviti. Javni zavodi in institucije pa bi jih morale vključevati na bolj »trd« način, preko 
javnih del. Ta del subvencionira tudi država, je pa res, da je potrebno z njimi delati, je zaključila.  
 
Župan je povedal, da bo tudi država morala narediti prestop, in sicer, če želiš narediti vozniški 
izpit, moraš imeti dokončano osnovno šolo. Dobro bi bilo, da v tem štiriletnem obdobju, če bo 
država naklonjena izgradili nogometno igrišče, saj je vključevanje v šport za mlade najboljši 
pospešek, da so nekje vključeni. Ko dobi plačo preko javnih del, mu odpade otroški dodatek, 
se mu zniža standard, dobi manj kot če bi bil doma. In to se bo v prihodnje maščevalo celotni 
družbi. Delo naj bo osnova za nek družben status, in v družbi se ne sme vzpodbujati, da se ne 
bo delalo.  
Župan je še poudaril, da je prav, da imamo socialno politiko, vendar pa mora na eni strani 
razlikovati tiste, ki so zdravi, se trudijo in delajo in med tistimi, ki so ravno tako zdravi, ampak 
ne želijo delati.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 18:40 uri.       
 
  
   
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


